
Sejlklubben Ulvsunds Bestyrelses Beretning 2023

Medlemmer: 

Klubben har 132 medlemmer pr. den 31. december 2023. Det er en fremgang på 4 
medlemmer i forhold til 2022. Det dækker over en afgang på 17 og en tilgang på 21.

Arangementer:

Gennemførte arrangementer i 2023 omfatter:

 3 tirsdagstræf

 Generalforsamling  

 Bådisætningerne/mastepåsætning

 Standerhejsning

 Riggersejlads

 Onsdagskapsejladserne, der blev gennemført 13 af 15 planlagte. 

 Jollestævne

 Pinsetur til Faxe Ladeplads, med 6 deltagende både

 Sejleruddannelse i praktisk sejlads

 Løvfaldstur til Stubbekøbing, med 4 både

 Afriggersejlads

 Standerstrygning

 Bådoptagninger med mange både

 Julefrokost med god tilslutning



Søsætning/bådoptagning 

Søsætningen og optagning i 2022 gav et pænt overskud der bl.a. skyldes mange nye 
sejlere, der også har meldt sig ind i klubben. Mastepåsætning er gået godt, 
sejlbådssejlerne skal lige væne sig til konceptet med egen mastekran.

Master/Mastehus

Det er gået godt som det plejer med et lille overskud, så det hviler fortsat i sig selv. 
Der er endnu ikke afklaring om De Gule staldes fremtid men der arbejdes ihærdigt 
med flere udviklingsprojekter. 

Samarbejde med andre klubber og myndigheder

Vordingborg Havne

Det seneste 6 - 8 års arbejde med at få vedligeholdelsesefterslæbet på 
lystbådehavnene er endeligt ved at nå et punkt, hvor der sættes 
vedligeholdelsesarbejder i gang. I Kalvehave skal der laves anlægsarbejder for ca. 4 
mill. kr. Noget af det skal have godkendelser fra diverse myndigheder (det kan godt 
tage tid) pengene til projekterne lånes efterhånden som de iværksættes.

Indtægter fra hotelprammene i Masnedsund har givet en ekstra indtægt på 1,9 mill. 
kr. i 2023 og 2024. Af dem får Kalvehave ca. 400 – 500.000 kr. til to projekter, som er
Legeplads og Fiskerlandsbyen. 

Hvis broerne i Præstø, der blev ødelagt i stormfloden i oktober 2023, ikke er 
reetableret inden bådene sættes i vandet i 2024 tilbydes Præstøsejlerne plads, bl.a. 
her i Kalvehave.    

Øvrige Klubber  

Der er kommet et godt samarbejde op mellem en rækker klubber i forbindelse med 
jollesejlads. Sejlklubben afholdt et jollestævne i det forgangne år. Sejlere fra 
Kalvehave har ligeledes deltaget i andre klubbers stævner



Udvikling

Bestyrelsen besluttede i efteråret at sætte nogle renoveringer i værk hen over 
vinteren 2023-24. Det vi har nået er:

 Løbekat til Mastehuset

 Indkøb af projektor

 Opsætning af troldtekt loft

 Skift af vindue

 I uge 9 bliver gulvet renoveret 

 I marts/april indkøbes nye Bord/bænkesæt

Tak til de aktive medlemmer for deres arbejde, der var ikke plads til alle men vi kan 
altid bruge hjælpere.

På det seneste tirsdagstræf iværksatte vi et arbejde med at få valgt nogle værdier 
som gerne skal kunne supplere kommunens værdier og især værdierne for 
Kalvehave Havn, by og opland.

Næste tirsdagstræf vil vi koncentrere os om havnens udvikling, der kan danne 
grundlag for kommunens projekt med at søge fonde.

Bestyrelsen håber også at medlemmerne, især de nye, vil deltage aktivt i vores 
grillaftner og badeture på stranden ved den gule stald. 

Det er ligeledes et ønske at brugen af kajakker og SUP øges i år, da det måske kan 
trække flere yngre til.


